
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

19 april 2006 bij ons college ingekomen vragen de heer W.A. Catsman en het door 

het college gegeven antwoord. 

 

          De burgemeester, 

          mr. J.J.H. Pop 

 

 

 

 

 

         Haarlem, 18 april 2006 

 

Gemeenteraadsfractie 

Postbus 511 

2003 PB  Haarlem 

023 – 511 30 08 

CDA-fractie@haarlem.nl 

 

 

Raadsvragen voedselbank 

 

Geacht college, 

 

De CDA-fractie wenst schriftelijke raadsvragen ex artikel 38 te stellen naar 

aanleiding van het volgende: 

 

De Diaconie van de Protestantse Gemeente te Haarlem zond –mede namens de RK-

parochies te Haarlem- aan de raadsfracties een schrijven inzake de toename van 

hulpvragen bij de Haarlemse voedselbank (bijlage), alsmede het rapport over 

voedselbanken ‘Weer op eigen benen staan’, opgesteld door de CDA-Tweede 

Kamer fractie (bijlage). 

 

Onze vragen luiden aldus: 

 

1. Welke van de in dit rapport vermelde suggesties die onder plaatselijk beleid 

vallen, worden in Haarlem in de praktijk gebracht? 

 

2. Welke van de in dit rapport vermelde suggesties die onder plaatselijk beleid 

vallen, denkt het college in Haarlem in de praktijk te kunnen brengen? 
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Beantwoording vragen van de heer W.A. Catsman inzake voedselbank 
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3. Welke van de in dit rapport vermelde suggesties die onder plaatselijk beleid 

vallen, denkt het college niet over te nemen en waarom niet? 

 

 

Namens de CDA-fractie, 

 

 

W.A. Catsman 

 

 

 

         

Aan de heer W.A. Catsman 

lid van de gemeenteraad 

Engelandlaan 228 

2034 NG  Haarlem 

 

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 18 april 2006 

voedselbank 

 

 

Geachte heer Catsman, 

 

Namens de CDA gemeenteraadsfractie heeft u een aantal vragen gesteld naar 

aanleiding van de landelijke discussie over de voedselbanken. Daarbij heeft u ons 

doen toekomen een brief over de toename van hulpvragen bij de Haarlemse 

voedselbank alsmede een rapport over de voedselbanken opgesteld door de CDA-

Tweede Kamerfractie. U stelt de volgende drie vragen: 

 

1. Welke in het rapport vermelde suggesties die onder plaatselijk beleid vallen, 

worden in Haarlem in de praktijk gebracht? 

 

Antwoord 

Op voorstel van ons college heeft de gemeenteraad met de vaststelling van de nota 

‘het maximale voor de minima’ een extra impuls gegeven aan het lokale 

minimabeleid. Het budget bijzondere bijstand is fors verhoogd in de periode 2004 – 

2006 en het bereik onder de doelgroep is fors toegenomen.  

Daarnaast hebben wij in de afgelopen periode een aantal malen geïnvesteerd in de 

schuldhulpverlening gelet op de toename van het aantal hulpvragen. 

Eind 2005 hebben wij een waarderingssubsidie van € 10.000 verstrekt aan de 

Haarlemse voedselbank. 

 

Het rapport bevat een groot aantal interessante suggesties en aanbevelingen. Een  

aantal daarvan voeren wij al uit. Zoals bijvoorbeeld onze actieve benadering van de 

doelgroep, nauwe samenwerking met minima- en belangenorganisaties, 
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samenwerkingsafspraken met nutsbedrijven en corporaties en het aanbieden van een 

collectieve ziektekostenverzekering.  

 

Zoals uit ons coalitieakkoord blijkt, staan wij voor een sociaal en solide 

minimabeleid. Wij delen dan ook uw grote betrokkenheid bij de 

armoedeproblematiek.  

 

In het derde kwartaal 2006 zullen wij aan de raad voorstellen doen met betrekking 

tot het minimabeleid voor de periode na 2006. Binnenkort zullen wij een startnotitie 

aan u voorleggen waarin wij van u en de overige gemeenteraadsfracties een actieve 

bijdrage vragen. Wij stellen dan ook voor de vele in het rapport opgenomen 

suggesties en voorstellen te betrekken bij de actualisering van ons minimabeleid. 

 

2. Welke van de in dit rapport vermelde suggesties die onder plaatselijk beleid 

vallen, denkt het college in Haarlem in de praktijk te kunnen brengen? 

 

Antwoord 

Zie antwoord op vraag 1 

 

3. Welke van de in dit rapport vermelde suggesties die onder plaatselijk beleid 

vallen, denkt het college niet over te nemen en waarom niet? 

 

Antwoord 

Zie antwoord op vraag 1 

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris,      de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering     mr. J.J.H. Pop 

 

 


	Antwoord

